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Komisia cestovného ruchu a cezhraničnej spolupráce 

Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja  

 

 

Košice:  8.4.2024 

Číslo: 04590/2024/ORR-13410 

Vybavuje Ing. Jana Mesárošová 

Tajomníčka komisie 

email: jana.mesarosova@vucke.sk 

telefón: 055/6196 657 

 

ZÁPISNICA 

 

z 9. rokovania Komisie cestovného ruchu a cezhraničnej spolupráce Zastupiteľstva Košického 

samosprávneho kraja, konaného dňa 3.4.2024, na Úrade Košického samosprávneho kraja, 

Námestie Maratónu mieru č. 1 v Košiciach, zasadačka č. 242 (1. poschodie). 

 

 

PROGRAM  ROKOVANIA 

 

1.   Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania; 

2.   Kontrola plnenia uznesení a poţiadaviek komisie; 

3.   Organizačné zmeny na odbore regionálneho rozvoja a vytvorenie referátu cestovného  

      ruchu, cyklodopravy a cykloturistiky 

4.   Záverečný účet Košického samosprávneho kraja za rok 2023 

      Spracovateľ: odbor financií 

5.   I. úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2024 

      Spracovateľ: odbor financií                                              

6.   Koncepcia rozvoja sociálnych sluţieb v Košickom samosprávnom kraji na roky 2024 –  

      2027 

     Spracovateľ: odbor sociálnych vecí                                 
7.   Návrh VZN KSK o zriadení Jazykovej školy ako súčasti Gymnázia,   Ľudovíta Štúra 26,  

      Michalovce 

     Spracovateľ: odbor školstva                                              

8.   Koncepcia uplatnenia SMART princípov v rozvoji verejných politík/sluţieb Košického 

      samosprávneho kraja 2020+ 

     Spracovateľ: odbor regionálneho rozvoja                        

9.   Koncepcia cyklodestinácie Abov              

     Spracovateľ: odbor regionálneho rozvoja                        
10. Stratégia rozvoja cyklistickej dopravy a cykloturistiky v Košickom kraji  

      (obdobie 2022 –  2027 – 2030)                           

     Spracovateľ: odbor regionálneho rozvoja                        

11. Návrhy, podnety a poţiadavky; 

12. Rôzne; 

13. Záver. 

. 

 

K bodu č.1  

Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania  

 



2 
 

Vyjadrenie: Predseda komisie pán JUDr. Pandy privítal prítomných členov komisie na 9. rokovaní 

komisie, ospravedlnili sa 4 členovia z rokovania. 

 

Z celkového počtu 25 členov komisie bolo na začiatku rokovania prítomných  18 členov, čo je 

nadpolovičná väčšina a komisia bola uznášaniaschopná. 

Predseda komisie informoval o vyhotovení zvukového záznamu pouţitím diktafónu, výlučne pre 

potreby zhotovenia zápisnice. 

Program  rokovania komisie bol vopred zaslaný všetkým členom komisie e-mailom, materiál na 

prerokovanie bol zverejnený na digitálnom zastupiteľstve.  

 

Diskusia: Predseda komisie vyzval na pripomienky, alebo doplnenie. Do programu neboli 

vznesené pripomienky ani doplnenia.  

 

Záver:  Predsedajúci komisie poţiadal členov komisie o hlasovanie o programe ako celku. 

 

Uznesenie č. 5/2024 

Komisia cestového ruchu a cezhraničnej spolupráce s c h v a ľ u j e program rokovania komisie. 

 

Hlasovanie č.05: 

Prítomní:  18 

Za:      18    Proti: 0   Zdrţal sa: 0 

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 2 

Kontrola plnenia uznesení a požiadaviek z komisie. 

 

Vyjadrenie: Na 8. rokovaní komisie boli znesené tri poţiadavky od členov komisie. O poţiadavke 

ohľadom spoločnosti Development KSK s.r.o. prišiel informovať jej konateľ. P. Gima. 

Informáciu o ďalších dvoch poţiadavkách podala tajomníčka komisie. 

Diskusia:    - 

Záver:        Predsedajúci komisie dal hlasovať o návrhu na uznesenie. 

Došiel jeden poslanec. 

 

Uznesenie č. 6/2024 

Komisia cestovného ruchu a cezhraničnej spolupráce berie na vedomie kontrolu plnení uznesení, 

úloh a poţiadaviek.  

 

Hlasovanie č 06: 

Prítomní: 19 

Za:  19  Proti: 0   Zdrţal sa: 0    

Komisia vzala na vedomie.  

 

  

K bodu č.3 

Organizačné zmeny na odbore regionálneho rozvoja a vytvorenie referátu cestovného  

 ruchu, cyklodopravy a cykloturistiky 

Vyjadrenie:  Organizačné zmeny na odbore regionálneho rozvoja  predstavila pani Ing. Kováčová 

Diskusia:      - 

Záver:          Predsedajúci komisie dal hlasovať o návrhu na uznesenie. 
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Uznesenie č. 7/2024 

Komisia cestovného ruchu a cezhraničnej spolupráce berie na vedomie informáciu.  

 

Hlasovanie č 07: 

Prítomní: 19 

Za:  19  Proti: 0  Zdrţal sa: 0   

Komisia vzala na vedomie.  

 

K bodu č.4 

Záverečný účet Košického samosprávneho kraja za rok 2023 

 

Vyjadrenie: Materiál predstavila pani Ing. Lipovská z odboru financií KSK 

Diskusia:     - 

Záver:         Predsedajúci komisie dal hlasovať o návrhu na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 8/2024 

Komisia cestovného ruchu a cezhraničnej spolupráce odporúča zastupiteľstvu predloţený materiál 

prerokovať a schváliť podľa predloţeného návrhu na uznesenie. 

 

Hlasovanie č 08: 

Prítomní: 19 

Za:  19  Proti: 0  Zdrţal sa: 0   

Návrh bol schválený 

 

K bodu č.5 

I. úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2024 

Vyjadrenie: Materiál predstavila pani Lipovská z odboru financií KSK 

Diskusia: RNDr. Smrčo sa opýtal ktoré kultúrne pamiatky budú podporené touto úpravou 

rozpočtu. Ing. Lipovská odpovedala, ţe špecifikáciu podporených kultúrných pamiatok určó aţ 

odbor kultúry, po schválení I. úpravy rozpočtu KSK 2024.     

Záver:  Predsedajúci komisie dal hlasovať o návrhu na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 9/2024 

Komisia cestovného ruchu a cezhraničnej spolupráce odporúča zastupiteľstvu predloţený materiál 

prerokovať a schváliť podľa predloţeného návrhu na uznesenie. 

 

Hlasovanie č 09: 

Prítomní: 19 

Za:  19  Proti: 0  Zdrţal sa: 0   

Návrh bol schválený 

 

K bodu č.6 

Koncepcia rozvoja sociálnych služieb v Košickom samosprávnom kraji na roky 2024 – 2027 

 

Vyjadrenie: Materiál predstavila pani Šafraneková z odboru Sociálnych vecí 

Diskusia:     - 

Záver:         Predsedajúci komisie dal hlasovať o návrhu na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 10/2024 

Komisia cestovného ruchu a cezhraničnej spolupráce odporúča zastupiteľstvu predloţený materiál 

prerokovať a schváliť podľa predloţeného návrhu na uznesenie. 
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Hlasovanie č 10: 

Prítomní:  

Za:    Proti:    Zdrţal sa:   

Návrh bol schválený 

 

K bodu č.7 

Návrh VZN KSK o zriadení Jazykovej školy ako súčasti Gymnázia,   Ľudovíta Štúra 26,  

Michalovce 

Vyjadrenie: Materiál predstavila pani Ing. Kubová z odboru školstva KSK. 

Diskusia:      - 

Záver:          Predsedajúci komisie dal hlasovať o návrhu na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 11/2024 

Komisia cestovného ruchu a cezhraničnej spolupráce odporúča zastupiteľstvu predloţený materiál 

prerokovať a schváliť podľa predloţeného návrhu na uznesenie. 

 

Hlasovanie č 11: 

Prítomní: 19 

Za:  19  Proti:  0 Zdrţal sa:  0 

Návrh bol schválený 

 

K bodu č.8 

Koncepcia uplatnenia SMART princípov v rozvoji verejných politík/služieb Košického 

 samosprávneho kraja 2020+ 

Vyjadrenie: Materiál predstavil  pán Ing. Junák z odboru regionálneho rozvoja 

Diskusia:     - 

Záver:          Predsedajúci komisie dal hlasovať o návrhu na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 12/2024 

Komisia cestovného ruchu a cezhraničnej spolupráce odporúča zastupiteľstvu predloţený materiál 

prerokovať a schváliť podľa predloţeného návrhu na uznesenie. 

Prišiel jeden poslanec. 

 

Hlasovanie č 12: 

Prítomní: 20 

Za:  20  Proti: 0   Zdrţal sa:  0 

Návrh bol schválený 

 

K bodu č.9 

Koncepcia cyklodestinácie Abov             

Vyjadrenie: Materiál predstavila  pani Mgr. Monika Sivulič z odboru regionálneho rozvoja 

Diskusia:     JUDr. Borovský sa opýtal ohľadom trasovania Medzev Trailu a podotkol, ţe v danej  

                    lokalite je ţelezničná trať, ktorá by mohla byť vyuţívaná aj na cykloturistiku. Mgr. 

Sivulič informovala, ţe prvotné rokovania so ŢSR uţ prebehli. 

Záver:  Predsedajúci komisie dal hlasovať o návrhu na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 13/2024 

Komisia cestovného ruchu a cezhraničnej spolupráce odporúča zastupiteľstvu predloţený materiál 

prerokovať a schváliť podľa predloţeného návrhu na uznesenie. 

 

Hlasovanie č 13: 



5 
 

Prítomní: 20 

Za: 20   Proti: 0   Zdrţal sa: 0  

Návrh bol schválený 

 

K bodu č.10 

Stratégia rozvoja cyklistickej dopravy a cykloturistiky v Košickom kraji  (obdobie 2022 –  

2027 – 2030)                           

Vyjadrenie: Materiál predstavila  pani Viera Štupáková z odboru regionálneho rozvoja 

Diskusia:  Člen komisie p. Géci sa opýtal, či predkladaný dokument počíta  cyklotrasou 

z Michaloviec na severnú časť Zemplínskej šíravy. Pani Štupáková odpovedala, ţe áno, po hrádzi 

rieky Laborec v súlade s kostrovou sieťou.  

Následne predniesol v krátkosti návrh svojho projektu prepojenia mesta Michaloviec so 

Zemplínskou šíravou a predniesol návrh na uznesenie č. 14/2024 v znení:  

Komisia cestovného ruchu a cezhraničnej spolupráce odporúča vedeniu KSK a príslušným 

odborom začať rokovania s vedením mesta Michalovce a vedením obce Vinné ohľadne moţnosti 

vyuţitia tzv. starej cesty na rekreačnú oblasť Zemplínska Šírava, pre vybudovanie priameho 

cyklistického prepoja na severnú hotelovú časť, ako súčasť a rozšírenie projektu akčného plánu 

2030 pre rozvoj cykloturistiky v rámci KSK. 

Záver:  Predsedajúci komisie dal hlasovať o návrhu na uznesenie. 

Hlasovanie č 14: 

Prítomní: 20 

Za:  20  Proti: 0   Zdrţal sa: 0   

Návrh bol schválený. 

 

 

Uznesenie č. 15/2024 

Komisia cestovného ruchu a cezhraničnej spolupráce odporúča zastupiteľstvu predloţený materiál 

prerokovať a schváliť podľa predloţeného návrhu na uznesenie. 

 

Hlasovanie č 15: 

Prítomní: 20 

Za:  20  Proti: 0   Zdrţal sa: 0   

Návrh bol schválený. 

Odišli traja poslanci. 

K bodu č.11 

Návrhy, podnety a požiadavky; 

K bodu č.7  

Rôzne:  

K bodu č.8  

Záver 

Predseda komisie  JUDr. Pandy konštatoval, ţe program rokovania komisie bol vyčerpaný, 

poďakoval prítomným za účasť a uviedol, ţe ďalšie rokovanie komisie sa uskutoční 27.5.2024 

(streda) o 13:30 hod.  na Úrade Košického samosprávneho kraja. 

 

Komisia ukončila svoje rokovanie o 15:45. 

 

 

  ..................................................                  ....................................................     

        Ing. Jana Mesárošová                                       JUDr. Peter Pandy, LL.M. 

         tajomníčka komisie                                                 predseda komisie     
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